
From:                                 winnie lodberg kristoffersen
Sent:                                  30 Jan 2018 08:33:05 +0100
To:                                      Birthe Laustrup Carstensen
Subject:                             Re: SV: Vedr. Ny struktur

Dagtilbudet Område Øst vælger at indgive to opdelte svar til høring, da de tre børnehaver står i forskellige situation 
efter den nye struktur indtræder. 

Vedr. forslag til ny ’Styrelsesvedtægt for Varde Kommunes skolevæsen’ til udtalelse hos skole- og 
dagtilbudsbestyrelser samt de faglige organisationer.

Vedr. Dagtilbud: 

§ 2
Vi mener, at det er vigtigt i nyskabelse af bestyrelsen område øst, at antal bestyrelsesmedlemmere skal afspejle antallet 
af institutioner og afdelinger.

§ 8
Vi ser det positivt, at der fremadrettet skrives en beslutningsprotokol ved bestyrelsesmøder.

Med venlig hilsen Område Øst - Agerbæk
Carsten, Sabine og Winnie 

Vedr. Skolestruktur: 

Da det er forskeligt hvor mange enheder som er repræsenteret i en fællesbestyrelse og der ikke er lige mange 
stemmeberettigede fra hver afdeling, ønsker vi, at der skal stå at antallet af pladser fordeles så ligeligt som muligt 
imellem alle afdelinger, gældende for både forældre og medarbejdere. 

§ 8
Vi ønsker at ændring i dagtilbuds vedtægten §8 også bliver gældende for skole i børnebyer/centre. Bl.a. Hvor afvigende 
meninger skal føres til protokol m.m.

§8. skolebestyrelsen eller fællesbestyrelsen er beslutningsdygtig, når mere end halvdelen af medlemmerne er tilstede 
(og nu vores tilføjelse) og så længe alle afdelinger er repræsenteret.”   

Vi ser udfordringer i at forældrerepræsentanter fra børnehave og skole ikke er valgt for lige lang tid. Det kunne evt være 
muligt at være valgt for 3 år begge steder. 

Med venlig hilsen Område Øst - Starup/Årre Mette, Tina G., Tina L. og Maria  

> Den 30. jan. 2018 kl. 08.27 skrev Birthe Laustrup Carstensen <bilc@varde.dk>:
> 
> Dagtilbudet Område Øst vælger at indgive to opdelte svar til høring, da de tre børnehaver står i forskellige situation 
efter den nye struktur indtræder. 
> 
> Vedr. forslag til ny ’Styrelsesvedtægt for Varde Kommunes skolevæsen’ til udtalelse hos skole- og 
dagtilbudsbestyrelser samt de faglige organisationer.
> 
> Agerbæk: 
> 
> § 2
> Vi mener, at det er vigtigt i nyskabelse af bestyrelsen område øst, at antal bestyrelsesmedlemmere skal afspejle 
antallet af institutioner og afdelinger.



> 
> § 8
> Vi ser det positivt, at der fremadrettet skrives en beslutningsprotokol ved bestyrelsesmøder.
> 
> Med venlig hilsen Område Øst - Agerbæk
> Carsten, Sabine og Winnie 
> 
> Årre og Starup: 
> 
> Da det er forskeligt hvor mange enheder som er repræsenteret i en fællesbestyrelse og der ikke er lige mange 
stemmeberettigede fra hver afdeling, ønsker vi, at der skal stå at antallet af pladser fordeles så ligeligt som muligt 
imellem alle afdelinger, gældende for både forældre og medarbejdere. 
> 
> § 8
> Vi ønsker at ændring i dagtilbuds vedtægten §8 også bliver gældende for skole i børnebyer/centre. Bl.a. Hvor 
afvigende meninger skal føres til protokol m.m.
> 
> §8. skolebestyrelsen eller fællesbestyrelsen er beslutningsdygtig, når mere end halvdelen af medlemmerne er tilstede 
(og nu vores tilføjelse) og så længe alle afdelinger er repræsenteret.”   
> 
> Vi ser udfordringer i at forældrerepræsentanter fra børnehave og skole ikke er valgt for lige lang tid. Det kunne evt 
være muligt at være valgt for 3 år begge steder. 
> 
> Med venlig hilsen Område Øst - Starup/Årre Mette, Tina G., Tina L. og Maria  


